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Připomeňte si pohledem cvičenky XVII. 
všesokolský slet. Cvičenci prožívali 
intenzivní směs nervozity, nadšení 
a hrdosti. diváci mohli být uchváceni 
vizuální krásou skladeb, synchronizací 
pohybů a celkovou atmosférou této 
jedinečné události. 

V průběhu prázdnin jsme zpracovávali 
připomínky k novému územnímu plánu. 
Přinášíme vysvětlení hlavních změn 
v novém územním plánu a popisujeme další 
postup projednávání. Dočtete se v prvním 
podzimním čísle. 

Zážitky ze Všesokolského sletu Nový územní plán Třebaně a Rovin 
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Milí sousedé, 
srdečně vás vítám po krásných prázdninách a dovole-

ných, které nám přinesly zasloužený odpočinek a novou 
energii do nadcházejícího období.

Přeji všem dětem úspěšný a radostný start do nového 
školního roku, plného poznání a nových zážitků.

Rád bych se s vámi podělil o kroky, které jsme společně 
s naším zastupitelstvem učinili během léta. Co se týče 
stavebních akcí, tak jsme se shodli na vyspání výběrového 
řízení na rekonstrukci ulice Na Paloučku, což je klíčový 
projekt pro zlepšení dopravní infrastruktury v naší obci. 
Bohužel cena dle rozpočtu od projektanta je výrazně vyšší, 
než částka, kterou máme připravenou v rozpočtu. Jsme 
tedy zvědaví, jakou cenu se nám podaří vysoutěžit, pří-
padně zda budeme některé práce v rozpočtu redukovat.

V současné době čekáme na stavební povolení u něko-
lika důležitých projektů, jako je kanalizace na Rovinách, 
parkoviště K+R, zastávka u kapličky včetně úprav návsi 
a vodovod Na Plovárně.

 V případě kanalizace na Rovinách jsme v létě zadali 
zpracování projektu pro provádění stavby, abychom byli 
co nejlépe připraveni na realizaci. Kromě toho se inten-
zivně zabýváme inovacemi v systému řízení na čistírně 
odpadních vod, což je klíčové pro zajištění efektivního 
a udržitelného provozu.

Velkou radost nám také přinesly úspěchy v oblasti še-
tření energií. Fotovoltaické panely, které jsme instalovali 
na školce a čistírně odpadních vod, nám pomohly ušetřit 
značné náklady na energie, což přispívá k naší snaze o eko-
logicky odpovědné hospodaření.

Přejme si společně, aby tento podzim byl plný klidu, 
krásných okamžiků a pohody. Děkuji vám za vaši podporu 
a aktivitu ve prospěch naší komunity. Vaše názory a nápady 
jsou pro nás velmi důležité, a proto vás zvu k otevřené 
komunikaci a sdílení vašich myšlenek.

S přáním příjemného podzimu

Tomáš Snopek
starosta obce
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INFORMACE Z ÚŘADU

Do 28. června probíhalo první kolo sběru připomínek 
k novému územnímu plánu. Celkem se nám sešly připo-
mínky od 37 občanů a chatařů. V průběhu prázdnin jsme 
zpracovávali stanoviska ke všem připomínkám a každý, 
kdo podal připomínku, dostane v průběhu září či října 
odpověď.

Z některých připomínek a dotazů jsme naznali, že 
bude dobré detailněji přiblížit základní parametry, které 
se týkají ploch určených pro bydlení a rekreaci. Přinášíme 
proto vysvětlení nové regulace ploch pro stavbu domů 
a ploch pro rekreaci v chatách.

Bydlení vesnické (BV)
Jedním z hlavních cílů nového územního plánu je za-

chovat charakter naší obce jako vesnického sídla. V rámci 
ploch BV, tedy ploch pro bydlení ve vesnickém stylu, jsme 
stanovili několik klíčových pravidel, která vám pomohou 
lépe pochopit, co můžete při plánování nového bydlení 
očekávat:

MINIMÁLNÍ VELIKOST POZEMKU  
PRO STAVBU

Minimální velikost pozemku pro výstavbu nové hlavní 
stavby pro bydlení zůstává oproti aktuálnímu ÚP zacho-
vána. Novinkou je však omezení maximální zastavěné 
plochy na 20 % z celkové plochy pozemku, s maximální 
velikostí 200 m². Zbytek pozemku by měl být převáž-
ně zelený, což znamená, že nejméně 70 % pozemku by 
mělo být pokryto zelení. Zpevněné plochy (chodníky, 
příjezdové cesty apod.) by měly tvořit maximálně 10 % 
z celkové plochy.

VÝŠKA A TVAR BUDOVY
 Pro stavby v oblasti BV je stanoven maximální limit 

výšky budovy k hřebeni střechy na 7,5 metru, přičemž 
sklon střechy by měl být mezi 35° až 45°. Dle dohody se 
správou Chráněné krajinné oblasti Český kras (CHKO) 
bude v novém územním plánu umožněna i výstavba jed-
nopodlažních domů s plochou zelenou střechou.

JAK VELKÝ DŮM JE MOŽNÉ POSTAVIT 
NA POZEMKU?

Uvedené regulace mají za cíl podpořit venkovský 
charakter naší obce a zajistit, aby nová zástavba harmo-

nicky zapadala do okolního prostředí. Při maximálním 
využití limitů lze na pozemku o rozloze 800 m2 postavit 
např. dům s poměrem stran 10 m ku 16 m s čistou pod-
lahovou plochou 140 m2  v přízemí a 110 m2 v podkroví. 
80 m2 zpevněných ploch postačuje pro umístění dvou 
parkovacích stání a přístupové či příjezdové cesty. V sou-
vislosti s novým stavebním zákonem nutno podotknout, 
že nově nevyžadují povolení a umístění drobné stavby 
do 40 m2.

Rekreace individuální (RI)
V rámci ploch RI, které jsou určeny pro rekreaci, 

dochází v novém územním plánu k mírnému uvolnění 
pravidel:

VÝSTAVBA NA ÚZEMÍ CHKO  
(V HLÁSNÉ TŘEBANI)

Nově bude umožněna výstavba náhradních staveb 
(kus za kus) na území CHKO za stávající objekty, při-
čemž maximální velikost nových staveb bude moci být 
zvětšena o 15 % oproti původnímu objektu. Tento krok 
reflektuje skutečnost, že mnoho chat je v současnosti 
využíváno pro trvalé bydlení, a proto chceme umožnit 
jejich přizpůsobení těmto potřebám.

ZACHOVÁNÍ REKREAČNÍHO  
CHARAKTERU

I přes tento vstřícný krok směrem k majitelům chat 
nemůžeme přistoupit k jejich hromadnému převedení na 
pozemky pro trvalé bydlení. Důvodem je zejména nedo-
statečná dopravní a infrastrukturní obslužnost těchto 
oblastí a jejich omezená velikost.

Rozvojové plochy
V dosud nezastavěných oblastech jsme definovali po-

třebu zpracování podrobnějších regulačních plánů. Tyto 
plány umožní lépe promyslet a naplánovat urbanistický 
rozvoj naší obce, aby nové části obce zapadly do stávající 
struktury a byly co nejlépe propojeny s ostatními částmi.

VESNICE, NE SATELIT
Naším cílem je, aby se nová výstavba stala přirozenou 

součástí naší vesnice, a nikoliv odtrženým satelitním 
městem. Proto klademe důraz na vytváření zelených ulic 

T E X T:  I N G.  A RC H .  J U R AJ  C A L AJ,  Z A S T U P I T E L 

V průběhu prázdnin jsme zpracovávali připomínky k novému územnímu plánu. 
Přinášíme vysvětlení hlavních změn v novém územním plánu a popisujeme další postup 
projednávání.

NOVÝ ÚZEMNÍ PLÁN – VYSVĚTLENÍ HLAVNÍCH ZMĚN 
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s minimální průjezdní šířkou, na umístění veřejných 
prostor, např. pro dětská hřiště v centru těchto ploch 
nebo parkovací plochy na okraji těchto oblastí.

Věříme, že nový územní plán přispěje k zachování 
charakteru naší obce a zároveň nabídne dostatečný pro-
stor pro její rozvoj.  

Jak bude probíhat další projednávání?
Po vypořádání připomínek od občanů i institucí 

(CHKO, kraj…) zveřejníme druhou verzi územního plánu, 
která bude veřejně projednána a ke které se budete moci 
opět vyjádřit pomocí připomínek.

Počítáme, že druhá verze bude zveřejněna nejdřív na 
konci října letošního roku.

INFORMACE Z ÚŘADU

Podcast Kafe se starostou
Snažíme se, abyste dostávali 

informace o dění v obci formou, 
na kterou jste zvyklí. O dění v obci 
informujeme prostřednictvím 
zpravodaje v tištěné i elektronické 
formě, na Facebooku i Instagramu, 

v e-mailech a SMS zprávách z aplikace Munipolis, na 
webu a v nástěnkách. 

V dnešní zrychlené době roste obliba podcastů – mlu-
veného slova, které si můžete poslechnout v autě či vlaku 
na cestě do práce, při procházce nebo běhání. 

Rozhodli jsme se proto zkusit nový způsob informo-
vání a spustili obecní podcast s názvem “Kafe se starostou”. 
Zhruba 1 – 2x měsíčně si budeme se starostou Tomášem 
Snopkem velmi neformálně a nad kávou povídat o všem, 
co se děje u nás v obci. Dozvíte se o novinkách z obce, 
aktuální informace o projektech, připravili jsme i rubriku 
„drby z úřadu“. Poslech podcastů je samozřejmě bezplat-
ný, stačí si v mobilním telefonu nainstalovat příslušnou 
aplikaci.

První díl je už online a najdete ho na Spotify nebo 
Apple Podcasts - odkazy najdete pod QR kódy. 

Budeme rádi za zpětnou vazbu a uvítáme také vaše 
dotazy a náměty na témata pro další díly.

Aktualizace plánu projektů na roky 2025 a dále
V rámci tvorby strategického plánu v roce 2019 jsme 

připravili prioritizovaný seznam projektů a ten zanesli do 
časové osy, abychom měli realistický odhad, které projek-
ty jsme vzhledem k finančním možnostem obce realizovat 
a kdy. Tabulku s přehledem projektů aktualizujeme a další 
aktualizace proběhla v srpnu letošního roku. 

Pro rok 2025 je prioritou především dokončení všech 
rozpracovaných projektových dokumentací až do fáze 
vydání stavebního povolení. Mezi nejvyšší priority patří 
tyto projekty:
– kanalizace Rovina, 
– ozšíření kapacity ČOV v Hlásné Třebani a 
–  zřízení trvalé zastávky autobusu na návsi v Hlásné 

Třebani. 

U dalších projektů bude o zahájení realizace rozhodo-
vat především možnost získání dotace. Aktuálně máme 
na stavebním úřadě podány žádosti o stavební povolení 
na projekty:
– kanalizace Rovina
– vodovod Plovárna
–  zřízení trvalé zastávky na návsi autobusu  

v Hlásné Třebani + úprava návsi
– zastávka K+R u lávky
– dokončení povrchu ulice Na Paloučku

T E X T:  J I Ř Í  K R ÁT K Ý,  M Í S T O S TA RO S TA 

V průběhu léta jsme na úřadě připravovali projekty, vyřizovali připomínky k územnímu 
plánu a aktualizovali plán projektů na následující roky. A taky jsme spustili nový obecní 
podcast.

ZE ZASTUPITELSTVA: POSLECHNĚTE SI NOVÝ OBECNÍ 
PODCAST 

Aplikace Spotify Aplikace Apple Podcasts
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ŽIVOT V OBCI A OKOLÍ

DĚJE SE KOLEM NÁS 
T E X T:  K L Á R A KO VA Ř Í KO VÁ ,  M I L O S L AVA S N O P E K ,  J A N A P E C H A RO VÁ
F O T O : A RC H I V

VOLBY DO ZASTUPITELSTVA KRAJE
Volební místnost v Hlásné Třebani se otevře na obec-

ním úřadě v pátek 20. září od 14.00 do 22.00 hodin a v so-
botu 21. září od 8.00 do 14.00 hodin. Nezapomeňte si s se-
bou vzít občanský průkaz nebo cestovní pas. Nejpozději 
3 dny před volbami obdržíte volební lístky do poštovních 
schránek. Pokud jste například nemocní, zavolejte na 
obecní úřad a požádejte, aby členové volební komise přišli 
v den voleb k vám domů. Telefon: 775 579 937.

Ve volbách do krajského zastupitelstva můžete s volič-
ským průkazem hlasovat v obcích, které spadají do územ-
ního obvodu kraje, kde jsou volby vyhlášeny a kde je volič 
přihlášen k trvalému pobytu. I když bydlíte v Hlásné 
Třebani, můžete hlasovat například v Kladně.

O vydání voličského průkazu je možné žádat písemně 
do 13. září 2024 do 16.00 hodin dopisem s úředně ově-
řeným podpisem voliče, nebo prostřednictvím datové 
schránky voliče. Osobně můžete žádat do 18. září 2024 do 
16.00 hodin na obecním úřadě v místě trvalého pobytu.

OZNAČENÍ OBJEKTŮ ČÍSLEM POPISNÝM 
NEBO EVIDENČNÍM VIDITELNĚ

Tabulky s domovními čísly nejsou pouze důkazem 
kolaudace, ale slouží zejména k navigaci návštěvníků, 
poštovních služeb a k evidenci domů veřejnou sprá-
vou. Čísla popisná a evidenční by měla být umístěna na 
objektech u hlavního vchodu do budovy tak, aby byla 
viditelná z přístupové komunikace k objektu. Pokud 
jsou z přístupové komunikace neviditelná nebo nečitel-
ná kvůli překážkám, velké vzdálenosti nebo nevhodné 
orientaci hlavního vchodu, musí být čísla umístěna 
na místo, které je viditelné z přístupové komunikace 
(např. branka, vjezd apod.). Vlastník budovy je povinen 
označit budovu těmito čísly a udržovat je v řádném 
stavu. Prosíme vás, zkontrolujte, zda máte viditelné číslo 
z přístupové komunikace – ušetříte tak čas poštovním 
doručovatelům, brigádníkům při roznosu volebního 
materiálu a také obecnímu úřadu.

SVOZ ODPADU V PYTLÍCH SKONČIL
Připomínáme, že černé pytle s logem obce, stejně 

jako jiné naplněné pytle s odpadem, se od začátku roku 
2024 nesvážejí! Můžete si pořídit popelnici, kterou vám 
na obecním úřadě opatříme čipem. Pokud nemáte nádoby 
na tříděný odpad, využijte kontejnery rozmístěné po obci.

SVOZ BIOODPADU
Kontejnery na bioodpad se nacházejí na návsi Rovina, 

v ulici Chodská (sudé týdny), Formanská (liché týdny), 
v ulici Pod Svahem, Na Zahrádkách, Na Plovárně, na návsi 
U Kapličky (liché týdny) a Pod Vinicí (sudé týdny). Díky 
odvozu bioodpadu se podařilo omezit pálení v obci. Do 
nádob patří posekaná tráva, spadané ovoce, listí a drobné 
větve. Není povoleno vhazovat kameny, pařezy a bioodpad 
v pytlích! Pokud je kontejner zatížen například sutí, není 
možné ho obecní technikou odvézt, a je proto nutné 
objednat odvoz jinou firmou, což stojí nemalé peníze.

Suť, pařezy, kameny apod. můžete odvézt do sběrného 
dvora v Řevnicích!

ÚDRŽBA TLAKOVÉ KANALIZACE
V roce 2023 jsme dokončili 2. etapu kanalizace v naší 

obci. Bylo vybudováno přibližně 250 přípojek, z toho dvě 
třetiny tlakových. Všichni, kdo jsou připojeni k tlakové 
kanalizaci, používají ponorné kalové čerpadlo PRE-
SSKAN, které je umístěno v čerpací šachtě. Toto zařízení 
nevyžaduje žádnou obsluhu. Nicméně je třeba provádět 
pravidelnou kontrolu a údržbu – ostříkání od nečistot 
vždy jednou za dva měsíce, podle provozních podmínek 
(při větším znečištění je třeba interval zkrátit). Omyjte 
čerpadlo proudem vody při vypnutém hlavním vypína-
či a nízké hladině, dokud se nerozpustí případné tuhé 
zbytky a usazeniny na sondách. Předejdete tím nutnosti 
objednávat odborný servis a úhradě za jeho služby. 
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I když je čerpadlo prvních 10 let majetkem obce, čiš-
tění si v tomto případě musí hradit vlastník sám. Neza-
pomeňte na to!

UZAVÍRKA SILNICE
Na konci srpna se uzavřela silnice na Mořinu kvůli 

opravě. Silnice dostane nový asfaltový povrch. V Hlásné 
Třebani se tato oprava týká úseku od křižovatky ulic 
Mořinská a Pod Svahem až po Mořinu. Objízdná trasa 
je vedena přes Rovinu. Opravu provádí Středočeský kraj.

ČESKÁ HOSPODA NA RŮŽKU 
Místní restaurace se vrací k tradiční otevírací době: 

pátek 17.00–23.00, sobota 12.00–20.00 a neděle 12.00–
20.00. Martin, Ivana a Jakub děkují za letní návštěvy 
a těší se na podzimní víkendy.

VÝSTAVA KE 120. VÝROČÍ
Naši dobrovolní hasiči slaví letos 120 let od založení 

sboru. Přijďte si před obecní úřad prohlédnout výstavu 
fotografií, které dokumentují historii hasičského sboru 
v Hlásné Třebani.

MILOSTIVÉ LÉTO
Oddlužovací akce probíhá do 30. listopadu 2024. 

Tentokrát se týká dluhů u zdravotních pojišťoven, kon-
krétně těch, které jsou vymáhány v daňové exekuci. Jde 
o zákonný způsob, jak se zbavit některých dluhů tím, 
že zaplatíte původní dluh (někdy navýšený o adminis-
trativní poplatek), a stát vám odpustí veškeré sankce, 
úroky z prodlení a další náklady. Více informací najdete 
na www.milostiveleto.cz.

ŽIVOT V OBCI A OKOLÍ

Máte snímek obce a okolí, o který se s námi chcete 
podělit? 
Pošlete nám ho s krátkým popisem a datem vzniku 
v co nejvyšší kvalitě na zpravodaj@hlasnatreban.cz
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ŽIVOT V OBCI A OKOLÍ

JITKA ŠVECOVÁ OPĚT V AKCI - TENTOKRÁT S OLIVEREM 
T E X T:  M I L O S L AVA S N O P E K A  J I T K A Š V E C O VÁ
F O T O : J I T K A Š V E C O VÁ

Titul „Babička roku 2023“ si drží naše sousedka Jitka Švecová. V loňském roce zvítězila 
v krajském kole Středočeského kraje a následně získala krásné 3. místo v celorepublikovém 
kole v Olomouci. Svého pomyslného kralování si užívá, ale nezahálí. Na jaře letošního 
roku dostala lákavou nabídku přímo z České televize. 

Ahoj Jitko, slyšela jsem, že Tě uvidíme v České televizi.
Ano, u nás ve Třebani bydlí Jan Jeník, který se mě 

zeptal, jestli může dát můj telefon kamarádovi z televize. 
Myslela jsem si, že jde asi o nějaký pořad k akci Babička 
roku a tak jsem souhlasila. Po nějaké době mi zavolali 
z televize a pozvali mě na kamerové zkoušky na Kavčí 
hory. Tak jsem vyrazila.

Jak kamerové zkoušky probíhaly? Máš jistě nějaké 
„perličky“ z natáčení.

Už na recepci mě čekalo překvapení, když tam byla 
ještě jedna paní. Opravdová dáma - kadeřník, korále, 
lodičky, sukýnka, prostě jako z jiného světa. A já jen 
v běžném oblečení, jak chodím po naší Třebani. Ale ne-
vadí, šly jsme dál. Zkoušky byly zajímavé, různé dotazy 
a místo 10 minut jsem tam byla skoro 25 minut, až nás 

přerušila „šéfka“, že jsem tam už příliš dlouho. A pak mi 
řekli, že se ozvou.

Ozvali se?
Ano, volali a dohodli jsme se na prvním natáčení. 

Teprve pak jsem se dozvěděla, že půjde o dětský pořad 
- babička a dítě, a bude se to jmenovat "Můj nejhezčí den" 
nebo tak nějak.

Jak a kde natáčení probíhalo? 
Nejprve jsme natáčeli můj medailonek. Od rána až 

do odpoledne - u nás doma a pak na Karlštejně, kde jsem 
ukazovala svůj obchod a povídala o mém podnikání. 
Byla to zábava, vynikající parta mladých lidí. 
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Hned jsme si potykali, aby se nám lépe spolupraco-
valo. Pak přišel den D, kdy mi měli představit dítě, které 
pro mě vybrali. Byli jsme dole u řeky, kde máme chatu, 
a já netrpělivě čekala na příjezd dítěte . Přijel dvanác-
tiletý chlapec Oliver. Seznámili jsme se a já ho vedla 
k řece, kde jsme měli loďku. Nejdříve jsem veslovala 
já, pak si to zkusil Oliver. Šlo mu to ztuha, tak jsem ho 
učila. Byla u toho spousta legrace, kamery nás snímaly 
ze všech stran, dokonce i dron. A pak jsem pro Olivera 
měla ještě jedno překvapení.  

Přijeli naši třebaňští hasiči na člunu a Olivera vzali 
s sebou. Viděla jsem na dálku jeho vyděšené oči, evi-
dentně se bál. Ale vše dobře dopadlo, Oliver mi pak 
poděkoval, že to bylo super. Poté jsme jeli na Karlštejn, 
kde jsem pro něj připravila další překvapení - v kiosku 
Mlsná huba bylo domluveno opékání buřtů a malá hu-
dební ukázka. Přijel Mirek Šakal Mihalík, Tomáš Opička 
a Lidka Slavík Limpouchová. Oliver neměl žádné přání, 
tak jsme zpívali, co nás napadlo. Opekli jsme buřty 
a večer jsme se rozjeli domů. Pracovníci televize mě 
pochválili za dobře připravenou akci.

A jak pokračovalo druhé natáčení?
Druhý den pro mě přijel můj osobní šofér Zdeněk 

a odvezl mě k Oliverovi. Nic jsem netušila, ale byla jsem 
zvědavá, co pro mě Oliver připravil. Dojeli jsme do Dej-
vic k paneláku a Oliver už z balkonu na mě pokřikoval. 
Přišel si dokonce pro mě. Natáčení probíhalo u nich 
doma v obýváku. Oliver připravil šílenou hru "Ďábelská 
jeskyně". V životě jsem to nehrála ani nevěděla, jak se 
to hraje. Oliver měl doma bratra Ondru a spolužáka 
Jindru, kteří mě hrou provázeli a napovídali mi. Oliver 
byl šéf jeskyně a my tři jsme hráli proti němu. Já jsem 
byla trpaslík čaroděj, kluci měli jiná jména, to už si 
nepamatuju. Zabíjeli jsme nestvůry a všelijakou havěť. 
V poledne jsme si dali pauzu na pizzu a kávu a pokra-
čovali dál. Byla to neskutečná zábava.

Jaké bylo natáčení v paneláku? 
Sama se divím, že jsem to zvládla. Bylo to trošku 

náročné, ale po skončení mě zase můj šofér Zdenda 
odvezl zpět do Třebaně. Na tohle natáčení budu dlouho 
vzpomínat. Nikdy bych nevěřila, kolik lidí (celkem 7) se 
točí kolem jednoho natáčení.

A kdy tě v televizi uvidíme?
Podle režiséra Janka se setkáme ve střižně, a pak snad 

už bude pořad hotový. Určitě dám vědět, kdy a kde se 
to bude vysílat .

Jitku budeme nadále sledovat a přineseme Vám další 
informace o tom, kdy a kde se příběh s Oliverem bude 
vysílat :)

ŽIVOT V OBCI A OKOLÍ
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ZÁSAHY NAŠICH HASIČŮ O PRÁZDNINÁCH
T E X T:  T O M Á Š S N O P E K 
F O T O :  A RC H I V J S DH H L Á S N Á T Ř E B A Ň 

Léto a prázdniny byly pro hasiče z pohledu zásahové činnosti relativně klidné. 
Jednotka zasahovala u čtyř událostí. 

První požár byl hlášen ve středu 17. července, kdy hasiči 
vyjížděli k ohni u lesního porostu na Rovinách. Po příjezdu 
na místo bylo zjištěno, že jde o pálení většího rozsahu. Oso-
ba, která oheň založila, z místa utekla. Hasiči ve spolupráci 
s profesionálními kolegy oheň uhasili pomocí jednoho 
vodního proudu.

Ke konci července pak hasiči zasahovali u požáru tří 
balíků sena na poli. Tento požár byl pravděpodobně způ-
soben nedbalostí dětí, které si u balíků hrály. I tento zásah 
byl proveden ve spolupráci s profesionálními hasiči.

Na konci srpna byla jednotka povolána zdravotnickou 
záchrannou službou k resuscitaci pacienta v prodejně po-
travin na Mořině, kde byl použit automatický defibrilátor. 
Naštěstí ještě před příjezdem hasičů a záchranářů poskytla 
první pomoc paní, která v obchodě nakupovala. Po příjez-
du jednotky byl pacient již při vědomí.

O týden později byli hasiči vysláni k požáru rodinného 
domu v Dobřichovicích. Jednotka na místo dorazila se 
čtyřmi vozy a v počtu 11 osob. 

Po příjezdu na místo hasiči prováděli dohašování 
uvnitř budovy a na střeše, a to v dýchací technice. Zásah 
trval přibližně tři hodiny, po kterých se jednotka vrátila 
na základnu.

Během prázdnin se družstvo v počtu pěti hasičů zú-
častnilo také 24hodinové odborné stáže u profesionálních 
kolegů na stanici v Řevnicích. Hasiči absolvovali celou 
směnu, během které se zapojili do praktického výcviku 
a zúčastnili se jednoho zásahu.

Kontakty na hasiče Hlásná Třebaň
velitel jednotky: 774 550 317 
sdh-hlasna-treban@centrum.cz
Facebook Hasiči Hlásná Třebaň 
https://bit.ly/2V4wYTn
V případě ohrožení života, zdraví a majetku 
volejte 150. 
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DOZVUKY HASOFESTU A HASOBĚH. 
TŘEBAŇŠTÍ HASIČI SLAVILI ÚSPĚCH 
T E X T:  M A RT I N T U C E K & J A N H R DL I Č K A ,  S DH &  J S DH H L Á S N Á T Ř E B A Ň 
F O T O :  A RC H I V J S DH H L Á S N Á T Ř E B A Ň & J A N H R DL I Č K A

Letošní HASOFEST, konaný v sobotu 10. srpna 2024, 
byl významnou událostí v obci Hlásná Třebaň. Nejen 
že se jednalo o tradiční hasičský festival, ale byl spojen 
i s oslavou 120. výročí založení místního sboru dobro-
volných hasičů, nejstaršího spolku v obci. Na programu 
nechyběl oblíbený HASOBĚH, do kterého se letos za-
pojilo 68 běžců, což potvrdilo jeho rostoucí popularitu. 

Akce začala dopoledne běžeckými závody, kdy se na 
startovní čáře seřadili dospělí i děti. Soutěžilo se v ně-
kolika kategoriích – od běhu na 5 a 10 kilometrů pro 
muže a ženy až po závody pro nejmenší sportovce. Dětský 
závod na 200 metrů upoutal pozornost všech svou energií 
a nasazením. Děti ve věku 6-10 let běžely 400 metrů a ty 
nejstarší děti zvládly dokonce 1000 metrů.

Po sportovní části následoval odpolední program 
HASOFESTu, který nabídl bohaté spektrum aktivit. 
Nechyběla statická ukázka hasičské techniky z okolních 
sborů, včetně výstavních exponátů z historie místních 
hasičských sborů. Výjimečným kouskem byl restaurovaný 
prototyp stříkačky Sigmund s motorem Wikov z roku 
1934, který se uchoval v hasičské zbrojnici na Rovinech.

Pozornost přilákaly také speciální exponáty moderní 
techniky, například americký vůz E-ONE 105 LADDER 
dobrovolných hasičů z Vrančic nebo 30tunový vyproš-
ťovací jeřáb TATRA T815-7 záchranné roty ze Zbirohu. 
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Návštěvníci mohli zhlédnout dynamické ukázky, na-
příklad hasicí systém CCS Cobra z HZS Řevnice nebo 
hašení hořícího oleje, které předvedli dobrovolní hasiči 
z Lhotky. Mladí hasiči, Plamínci, se představili s hašením 
"domečků", což přitáhlo pozornost všech přítomných.

Dalším velkým lákadlem bylo pro návštěvníky mož-
nost vyzkoušet si otočný simulátor autonehody od spo-
lečnosti ÚAMK. Pro děti byly připraveny zábavné atrakce 
včetně kouzelníka Cucína, skákacích hradů s vodou a tvo-
řivých dílen pořádaných spolkem Art Club Ferdinand.

SPOLKY A SDRUŽENÍ
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Celý den byl zakončen kulturním programem, které-
mu kralovaly kapely Paprikacze revival, May Bee, Odečet 
plynu a Rasmane. 

HASOFEST a HASOBĚH 2024 znovu potvrdily svou 
pozici jako jedné z úspěšných a oblíbených akcí v Hlásné 
Třebani. Spojuje generace, stmeluje komunitu a přináší 
zábavu, sportovní vyžití i vzdělávací prvky pro všechny 
věkové kategorie. Zvláštní poděkování patří sponzorům, 
pořadatelům a fanouškům, bez kterých by tato akce ne-
mohla proběhnout.

Těšíme se na příští ročník, který jistě opět přinese 
další nezapomenutelné zážitky!

SPOLKY A SDRUŽENÍ
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ART CLUB FERDINAND SE V LÉTĚ ČINIL… 
T E X T:   L I DK A S L AV Í K L I M P O U C H O VÁ
F O T O : A RC H I V AC F

VÝSTAVA V ZAHRADĚ
Vernisáž výstavy proběhla ve čtvrtek 25. 7., tentokrát 

i s hudebním doprovodem. Skupina Q-Art ve složení 
Lidka, Metoděj, Mirek a Martin zpestřila podvečer fil-
movými šlágry a vytvořila tak skvělou atmosféru. Na 
začátku byly uděleny řády za zásluhy o vzhled zahrady. 
Jitka Porschová obdržela řád zlaté motyčky, Metoděj řád 
zlatého majzlíku a Martin řád Černé Barbory. Zkuste 
hádat, kdo se na čem podílel. 

K vidění byly obrazy, sochy, keramika, mozaikové 
obrazy, fotografie i marionety. V zákoutích zahrady si 
návštěvníci mohli vychutnat šálek kávy. 

SVATÝ FLORIÁN NA HASOFESTU 

Na výzvu hlásnotřebaňských dobrovolných hasičů 
jsme se podíleli na jubilejním HASOFESTu. Vytvořili 
jsme stanoviště na stezce sv. Floriána, kde jsme s dětmi 
sestavili z krabic parádní lego postavičku patrona hasičů 
v životní velikosti. Děti se pod vedením našich kreativců 
opravdu vyznamenaly. Jak se jim postavička povedla, 
můžete posoudit sami.

Dětem se na výstavě nejvíc líbil Chameleon Petra Vykoukala, 
klienta chráněné dílny Eliáš

Výroba svatého Floriánamarionety výtvarnice Luisy Geisslerové
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CHORVATSKO
S divadelním představením *Instalace*, v po-

dání našich ochotníků, jsme přijali pozvání do 
Chorvatska, konkrétně do Dolan, kde sídlí velká 
česká komunita. Celý zájezd byl naprosto úžasný. 
Po naložení všech rekvizit, kulis a kostýmů jsme 
se vydali s písní na rtech, doprovázeni kytarou 
a harmonikou, na noční cestu. Ráno jsme dora-
zili na místo a hned se pustili do příprav. I když 
se nám zkouška nezdařila, samotné představení 
bylo skvělé. Sál byl plný a diváci se skvěle bavili, 
a dokonce nám perfektně rozuměli i chorvatští 
partneři místních Čechů!

Aplaus sklidila Monika Beranová, která bra-
vurně představila naše dílo i místní umělce. Před-
stavení jsme si náramně užili a úspěch náležitě 
oslavili. Po představení jsme zavítali na Daru-
varské náměstí, kde probíhal fantastický festival 
*Rockabilly Plays*. Celou noc zde burácel rock 
and roll v podání skvělých chorvatských kapel, 
a náměstí bylo plné tance. Dámy se vystrojily ve 
stylu padesátých let, včetně dokonalých účesů, 
a tancovalo se všude.

Druhý den oslav jsme se zúčastnili jarmarku, 
kde jsme důstojně reprezentovali Hlásnou Třebaň. 
Součástí oslav byla i kuchařská soutěž a hudební 
vystoupení včetně Martina a skupiny Třehusk. 

Noc opět proběhla ve znamení rock’n’rollu. V ne-
děli nás čekalo dojemné loučení a cesta domů, 
s krátkou zastávkou u Balatonu, kde jsme si při-
pomněli scénu z filmu *Pelíšky*. Tento zájezd se 
jednoduše až neuvěřitelně povedl.

KONCERT V POTVOROVĚ
Dne 23. 6. jsme vystoupili v románském kostele 

sv. Mikuláše v Potvorově. Naše hudební uskupe-
ní Q-Art, které se dnes skládá téměř výhradně 
z členů ACF.

 

SPOLKY A SDRUŽENÍ

Dolanští, Formani a Hlásná Třebaň - loučení

Obraz vytvořený při hře vydražen za 80 EUR a výdělek 
věnovali hostitelskému spolku.
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AHOJ ŠKOLKO… 
T E X T:   G A B R I E L A N E U B AU E RO VÁ ,  Ř E DI T E L K A M Š
F O T O : M A R K É TA K U N S T

Školní rok utekl jako voda a my se opět loučili s dalšími dětmi na naší zahradní slavnosti. 
Ve školce jsme se sešli po prázdninách 2. září. Nyní se seznamujeme s novými dětmi a pro-
bíhá u nás adaptační období.

Školní rok utekl jako voda a my jsme se opět loučili 
s dalšími dětmi na naší zahradní slavnosti. Ve školce 
jsme se po prázdninách sešli 2. září. Nyní se seznamu-
jeme s novými dětmi a probíhá u nás adaptační období.

ZAHRADNÍ SLAVNOST  
A ROZLOUČENÍ S PŘEDŠKOLÁKY

Mateřská škola Hlásná Třebaň se letos loučila s dět-
mi na zahradě 18. června na tzv. Zahradní slavnosti. 
Rodiče nám, jako každý rok, pomohli s občerstvením 
a všichni jsme si popřáli krásné léto a mnoho štěstí 
budoucím školákům. Opět nám slavnost vyšla na jeden 
z nejteplejších červnových dnů, ale i tak jsme si to 
všichni moc užili. Předškoláci byli slavnostně šerpo-
váni a dostali od nás knížku s věnováním na památku. 
Proběhli také bránou symbolizující odchod ze školky 
do 1. třídy. Rozloučili jsme se nejen s některými dětmi, 
ale také s naší dlouholetou kuchařkou Irenkou, která 
odchází do důchodu. Doufáme, že nás někdy přijede 
pozdravit.

Pro děti i rodiče byl připraven další doprovodný 
program – hudebník a pedagog Ivo Vrba se svým mu-
zicírováním a příběhem o zvířatech z okolních lesů. 
Seznámil nás s hudebními nástroji (i těmi méně tradič-
ními) a jejich zvuky.

Dále byl na zahradě připraven stánek se svatoján-
skými bylinkami a všichni měli možnost ochutnat růz-
né druhy sirupů, vytvořit si léčivý olej na popáleniny 
a odřeniny a uvinout si věnec ze svatojánského kvítí. 
A vzhledem k horkému dni se děti rády schladily pod 
rozprašovačem.

PRÁZDNINOVÝ PROVOZ
Naše mateřská škola měla i letos letní provoz první 

dva týdny v červenci. Letošní téma bylo pohádkové. 
Děti putovaly z pohádky do pohádky a seznamovaly se 
s pohádkovými postavami. V polovině července všechno 
na zbytek léta v naší školce utichlo. My jsme se však už 
v srpnu začali připravovat na další školní rok.
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CO NÁS ČEKÁ V NÁSLEDUJÍCÍM 
ŠKOLNÍM ROCE

Připravujeme pro děti nový celoroční projekt. Loni 
jsme se zaměřovali na ostatní kultury a věnovali se tzv. 
multikulturní výchově. Letos celý školní rok ještě více 
obohatíme o hudbu, než bývá ve školkách zvykem. Na-
vázali jsme spolupráci s hudebníkem panem Ivem Vrbou, 
který bude pravidelně jezdit do naší školky a pomůže 
nám s hudebním programem pro děti. 

V odpoledních hodinách budeme také nabízet taneč-
ní kroužek, který povede naše bývalá učitelka Pavlínka, 
jež se rozhodla vrátit se ke své vášni – tanci.

Na každý měsíc máme pro děti připravenou mini-
málně jednu aktivitu či projektový den, které obohatí 
náš klasický školní vzdělávací program. Na podzim nás 
čekají také divadélka a budeme se učit moštovat. Sa-
mozřejmě máme v plánu chodit s dětmi pravidelně do 
přírody na lesní batůžkové výpravy.

SPOLKY A SDRUŽENÍ

Mateřská školka
Hlásná Třebaň

NABÍDKA VOLNÉ  
PRACOVNÍ POZICE:

Hledáme od září 2024 kolegu/kolegyni na pozici ASISTENT PEDAGOGA na 0,6 úvazku  
(25, 5 hodin týdně) a ŠKOLNÍHO ASISTENTA na 0,5 úvazku (20 hodin týdně).

Nabízíme malý kolektiv, příspěvek na stravování, možnost čerpání fondu FKSP, pravidelné 
odměny a podporu rozvoje v pedagogické oblasti.

V případě zájmu se prosím ozvěte na 702 148 940 nebo nám zašlete svůj životopis na email 
ms.reditelka@hlasnatreban.cz

Pro více informací se ozvěte na ms.reditelka@hlasnatreban.cz
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CO DĚLALI SOKOLI V LÉTĚ? NEZAHÁLELI… 
T E X T:  J A N A Š VÁC H O VÁ ,  T J  S O KO L H L Á S N Á T Ř E B A Ň
F O T O : A RC H I V T J  H L Á S N Á T Ř E B A Ň 

Poslední červencový týden probíhal v sokolovně 
již tradičně příměstský tábor pro děti od 5 do 10 let. 
Letošní ročník byl ve znamení indiánských dovedností. 
Zvláštností tohoto roku byla i přespávačka, která na 
děti čekala ze čtvrtka na pátek. 

Všichni, kdo v sokolovně přespávali, si mohli 
u ohýnku zazpívat pár písniček při kytaře Mirka Mi-
halíka alias Šakala a houslí Lidky Slavíkové, nebo si 
vyzkoušet pečení hadů z pizzového těsta.
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Začátek srpna patřil opět starším dětem a stano-
vému táboru ve Všenicích u Rokycan. Letošním téma-
tem tábora byl film a vše kolem něj. Děti si vyzkoušely 
například výrobu animační loutky, perspektivní trik, 
natáčení dokumentu o výrobě dřevěného uhlí, legofilm 
a vrcholem bylo natočení táborového westernu. Týden 
byl opět krátký a velmi nabitý, ale moc jsme si to užili.

SPOLKY A SDRUŽENÍ
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NEZAPOMENUTELNÝ ZÁŽITEK PRO CVIČÍCÍ  
Z HLÁSNÉ TŘEBANĚ 
T E X T:  I L ON A G A RT O VÁ & R A DK A P E RG L E RO VÁ  
F O T O :  A RC H I V T J  S O KO L H L Á S N Á T Ř E B A Ň

Tento článek přináší osobní pohled cvičenky, která se aktivně účastnila XVII. všesokol-
ského sletu. Je důležité si uvědomit, že diváci mohli celou událost vnímat odlišně, s jinými 
emocemi a dojmy. Zatímco my, cvičenci, jsme prožívali intenzivní směs nervozity, nadšení 
a hrdosti, diváci mohli být uchváceni vizuální krásou skladeb, synchronizací pohybů a cel-
kovou atmosférou této jedinečné události.

Ve dnech 30. června až 5. července 2024 se v praž-
ském Edenu konal XVII. všesokolský slet, kterého se 
zúčastnili i cvičenci z Hlásné Třebaně. Naši cvičenci 
vystoupili ve třech skladbách: Babí léto (pro ženy a se-
niorky), Mravenci (pro předškolní děti) a V rytmu srdce 
(pro ženy a dorostenky).

Cesta k sletu byla dlouhá a náročná. Některé skladby 
vyžadovaly téměř desetiměsíční přípravu a malí Mraven-
ci trénovali půl roku. Účastníci skladby V rytmu srdce 
se scházeli dvakrát týdně a nešetřili se ani o víkendech, 
kdy jezdili na společné nácviky do Příbrami. 

Neúnavné úsilí cvičenců, kteří museli skloubit tré-
ninky s prací, rodinou, studiem a dalšími koníčky, si 
zaslouží hluboký respekt. Jejich odhodlání a nadšení 
bylo znát při každém nácviku.

Pilné trénování přineslo své ovoce. Všechny skladby 
byly precizně nacvičené a podtržené podmanivou hud-
bou, která dokázala zahnat únavu a vlít novou energii 
do žil cvičenců. Atmosféra v sokolovně byla plná entu-
ziasmu a radosti z pohybu.
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Sletový týden začal slavnostním průvodem, kterého 
se zúčastnila část našich cvičenců, aby nasáli první dáv-
ku sletové atmosféry. Následovaly každodenní nácviky 
v Praze, kam jsme většinou cestovali společně vlakem, 
užívajíce si veselou náladu a vzájemnou podporu.

První nácvik na sletové ploše byl pro mnohé z nás 
krokem do neznáma. Ohromila nás dokonalá organizace 
tisíců cvičenců, zázemí i diváků. Vše fungovalo jako 
dobře namazaný stroj. Šatny byly prostorné, značení 
jasné a občerstvení dostupné.

Nový rozměr dostalo i tradiční sokolské heslo „Na 
značky!“. Nyní to znamenalo zapamatovat si přesné 
pozice jako 36/45, 18/30 a spolehnout se na svou prosto-
rovou orientaci. Při prvním seřazení s ostatními cvičen-
kami z celé republiky se nám srdce rozbušila vzrušením.

První vstup na hlavní stadion byl doslova elektrizují-
cí. Směs očekávání, obav a adrenalinu nás zcela pohltila. 
Když se před námi otevřel obrovský prostor stadionu, za-
plavil nás pocit úžasu. S prvními tóny naší skladby obavy 
ustoupily a my se mohli plně oddat radosti z pohybu.
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Den vystoupení byl vrcholem našeho úsilí. Zahájení 
patřilo našim nejmenším - Mravencům. Děti předvedly 
neuvěřitelnou odvahu a disciplínu. Jejich vystoupení, 
začínající dojemným zpěvem a pokračující precizním 
cvičením, vehnalo slzy do očí nejednomu divákovi.

Následovala vystoupení skladeb nás dospělých. Na-
pětí stoupalo s každou minutou. Vstup na zaplněný 
stadion byl jako skok do vířící řeky emocí. Bušící srdce, 
zrychlený dech a třes v končetinách - to vše zmizelo 
s prvními tóny hudby. Kroky, které jsme tolikrát na-
cvičovali, nyní plynuly s lehkostí a grácií. S každým 
potleskem diváků rostlo naše nadšení. Závěrečný aplaus 
byl ohlušující a my stáli v závěrečné pozici, snažíce se 
vtisknout si tento okamžik navždy do paměti.

Odcházeli jsme z plochy s pocitem euforie a nesku-
tečného štěstí. Večerní oslava byla plná sdílení zážitků 
a emocí. Všichni jsme cítili, že jsme byli součástí něčeho 
výjimečného.

I dlouho po sletu v nás doznívaly silné emoce a tělo si 
pomalu zvykalo na návrat do běžného života. Ale jedno 
je jisté - za šest let budeme znovu připraveni prožít tuto 
úžasnou sokolskou zkušenost.

Jménem všech cvičenců bych ráda poděkovala Janě 
Šváchové za její nekonečnou trpělivost během nároč-
ných nácviků, za brilantní zvládnutí veškeré organizace 
a především za její nakažlivé nadšení a energii, kterou 
nás všechny postupně inspirovala. Naše díky patří také 
TJ Sokol Hlásná Třebaň za poskytnutí této jedinečné 
příležitosti a za štědrou finanční podporu, která nám 
umožnila plně se účastnit této nezapomenutelné akce.

SPOLKY A SDRUŽENÍ
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Na závěr je třeba vyjádřit vděčnost našim rodinám, 
které nás neúnavně podporovaly během celé cesty k sle-
tu. Jejich pochopení během dlouhých měsíců tréninků, 
jejich povzbuzování ve chvílích únavy a jejich nadšená 
přítomnost v hledišti v den vystoupení byly neoceni-
telné. Bez jejich podpory by naše účast na sletu nebyla 
možná. Děkujeme vám, naši nejbližší, že jste byli sou-
částí tohoto nezapomenutelného zážitku spolu s námi.

Za skladbu Babí léto bych jen doplnila, že naše vy-
stoupení proběhlo první den ve večerních hodinách. 
Osvětlený stadion a vystoupení našich i zahraničních 
cvičenců v nás zanechalo velký dojem. I vystoupení 
Lucie Bílé a Jiřího Korna mělo velký úspěch. Jsem ráda, 
že jsem vydržela a zúčastnila se. Za Babí léto bych ráda 
poděkovala Lence Snopkové a Martě Starýchfojtů, které 
s námi vše nacvičily.

SPOLKY A SDRUŽENÍ
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SPOLKY A SDRUŽENÍ
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KULTURA A VOLNÝ ČAS

KULTURNÍ A JINÉ AKCE V OKOLÍ

7. 9. 2024
Zbraslav-Jíloviště

57.ročník mezinárodní jízdy do vrchu
Zbraslav - Jíloviště o pohár Elišky Junkové. Účast zejména pro vozidla do roku výroby 
1939. Start v 10.00 hod. Zbraslavské náměstí. Jíloviště - Svět škodovek/ Mrač/ Točná. 
www.zbraslav-jiloviste.cz 

8. 9. 2024
Dobřichovice, zámek 

O třech námořnících
Námořnická pohádka začíná od 16.00. Vstupné 100 Kč

7. -8. 9. 2024
Beroun

Podzimní hrnčířské trhy
www.hrncirsketrhy.cz 

12. 9. 2024
Dobřichovice

Ivan Hlas Trio - koncert
Ivan Hlas /zpěv, kytara/, Jaroslav Olin Nejezchleba /violoncello/ a Norbi Kovácz /
kytara/. Začátek od 19.00 hod. Vstupné 350 Kč

14. 9. 2024
Dobřichovice

Koncert After 40
Bluesrocková kapela After 40 má svůj koncert od 20.00 hod. 

14. 9. 2024
Všeradice, Dvůr Všerad 

11. ročník - Pochod Všeradovou zemí
Začátek od 9.00 hod.

19. 9. 2024
Lety

Přednáška Kateřiny Šebek – Řec (N)emocí
Toužíte zažívat psychickou pohodu? Ztrácíte se v tom, co vlastně cítíte a potřebujete? 
Přijdete si zbytečně emotivní? A co znamená zdravě prožívat a nepotlačovat své  
emoce? Chcete se i Vy jednou provždy naučit řeči vašich (n)EMOCÍ, jednat  
v souladu sami se sebou a tím předcházet zbytečným nejen psychickým problémům 
a komplikacím? 
Začátek od 19.00 hod. Přihlášky marketa.huplikova@obeclety.cz, 603 293 139l,  
podatelna@obeclety.cz, počet účastníků je omezen.

21. 9. 2024
Tetín

Svatoludmilská pouť
Poutní mše, tetínský trh a doprovodný program. Vstupné zdarma.

21. 9. 2024
Černošice

20. ročník černošického běhu
Trasy pro rekreační běžce i super závodníky. Čeká nás několik překvapení,  
včetně časosběrné fotodokumentace.

28.–29. 9. 2024
Karlštejn

Karlštejnské vinobraní
Dva slavnostní ceremoniální průvody doprovázející císaře římského a krále českého 
Karla IV., jeho choť, církevní hodnostáře, doprovod dvořanský a rytířský.  
Vychází se ve 13.30 hod. od Výzkumné stanice vinařské, putuje pěší zónou na hradní 
nádvoří.
Jednotná cena na místě: 250,- Kč/ 200,- Kč. 
V předprodeji o 50Kč levnější, na portále GoOut. 

28.–29. 9.
Řevnice

Víkend architektury
Ateliér sochařů Ivany Junkové a Honzy Slovenčíka - 18.00 hod. Socha pro Sochy.  
Neděle v 10.30 hod. věž kostela Sv. Mořice a nový zvon-provází Darja Balejová.  
Ve Dřeváku od 18.00 hod. přednáška Eduarda Sochora.

Z P R AC O VA L A :  M I L O S L AVA S N O P E K 
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INZERCE

d září 2024 nově 
v Černošicích 
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SBĚRATEL S VÍCE NEŽ 30 LETOU PRAXÍ, KOUPÍ A BEZPLATNĚ OHODNOTÍ 
STAROŽITNOSTI VŠEHO DRUHU.
Např: obrazy, mince, zlato, stříbro, hodiny, porcelán a další starožitnosti.  
Platím vždy hotově na místě. Nejlepší ceny od sběratele! 728 109 626

Podzimní prodej 
cibulovin

Tulipania vás zve na zahradní 
prodej jarních cibulovin

22.9 | 29.9 |6.10 | 13.10 | 20.10 | 27.10 | 3.11 

TULIPÁNY - NARCISY - KROKUSY - HYACINTY
OKRASNÉ ČESNEKY - SNĚŽENKY -BLEDULE

KOSATCE - MODŘENCE -ŘEBČÍKY
LADOŇKY -TALOVÍNY -SASANKY

LILIOCHVOSTCE - AMARILISY
 

každou neděli

od 10:00 do 15:00
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Ordinační hodiny srpen 2021 

Pokud je to možné, domluvte se prosím na návštěvě veterinární ordinace předem! 

Pondělí  2.8.  9-11 

Úterý   3.8.      15-17 

Středa   4.8.      17-21 

Čtvrtek  5.8. pouze předem objednané kontroly a akutní pacienti 

Pátek  6.8. pouze předem objednané kontroly a akutní pacienti 

 

Pondělí    9.8.  8-11 

Úterý   10.8.  9-11    14-17 

Středa   11.8.      17-21 

Čtvrtek  12.8. pouze předem objednané kontroly a akutní pacienti 

Pátek  13.8.  pouze předem objednané kontroly a akutní pacienti 

 

Pondělí-pátek  16.8.-20.8.    dovolená 

 

Pondělí  23.8.  8-11 

Úterý  24.8.  9-11    14-17 

Středa   25.8.      17-21 

Čtvrtek  26.8. pouze předem objednané kontroly a akutní pacienti 

Pátek  27.8.     dovolená 

 

Pondělí  30.8.  8-11 

Úterý   31.8.      14-17 

 

Veterinární ordinace Hlásná Třebaň, Pod Svahem 500, 267 18 Hlásná Třebaň, tel. 736 189 882, 
povysilova@vaszverolekar.cz, online rezervace na www.vaszverolekar.cz. 

Veterinární ordinace Hlásná Třebaň, Pod Svahem 500, 267 18 Hlásná Třebaň,  
tel. 736 189 882, povysilova@vaszverolekar.cz, online rezervace na www.vaszverolekar.cz.

  DOPOLEDNE ODPOLEDNE

Pondělí 2. 9.  objednaní a akutní  15–21

Úterý  3. 9.  objednaní a akutní objednaní a akutní 

Středa  4. 9.  Operace         14– 16

Čtvrtek  5. 9.  9–12 12–15

Pátek      6. 9.  11–12 12–15

Pondělí  9. 9.  objednaní a akutní  15–21

Úterý   10. 9.  objednaní a akutní objednaní a akutní

Středa  11. 9.  11–12 12–19

Čtvrtek  12. 9.  9–12 12–15

Pátek      13. 9.  11–12 12–15 

Pondělí  16. 9.  objednaní a akutní  15–21

Úterý  17. 9 objednaní a akutní objednaní a akutní 

Středa  18. 9.  Operace         14–19

Čtvrtek  19. 9.  9–12 12–15 

Pátek  20. 9.  11–12 12–15

Pondělí   23. 9.  objednaní a akutní  15–21

Úterý  24. 9.  objednaní a akutní objednaní a akutní

Středa  25. 9.  11–12 12–19

Čtvrtek  26. 9.  9–12 12–15

Pátek  27. 9.  11–12 12–15

Pondělí  30. 9.  objednaní a akutní  15–21

Ordinační hodiny září 2024

Pro konzultace a objednání jsme vám k dispozici každý všední den od 8 do 17 hod. 
a v ordinačních hodinách na telefonním čísle 736 189 882. V naléhavých případech 
možnost ošetření mimo ordinační hodiny.

INZERCE
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